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Korponämnden 27.02.2019 § 7

Beredare Ordförande Merja Fredriksson
Föredragande Ordförande Merja Fredriksson
 merja.fredriksson@luukku.com

 I samband med att stadens strategi godkändes väcktes frågan om att även
uppgöra en skärgårdsstrategi. Den skulle vara ett komplement till stadens
strategi, men ha tyngdpunkten lagd på skärgårdsfrågor för skärgårdsdelarna i
Pargas stad.

 Stadsfullmäktige 19.6.2018 § 61: "En skärgårdsstrategi för Pargas stad som tar
sikte på 2030 uppgörs att godkännas i fullmäktige före 30.6.2019.
Närservicenämnderna har huvudansvaret för arbetet med strategin".

Förslag Korponämnden diskuterar eventuella tyngdpunkter i en skärgårdsstrategi.
 Korponämnden bekantade sig med befolkningsprognoserna. Det konstaterades

att de viktigaste tyngdpunktsområden i framtiden är:
 - att kommunikationer fungerar
 - att digitaliseringen ökar
 - att vi har tillräckligt många invånare i Korpo
 - att hälsovården fungerar på ett tillfredställande sätt
 - att äldreomsorgen fungerar på tillfredställande nivå
 - att det finns skola, dagis och bibliotek i Korpo
 - att butiken finns kvar
 - att det finns jobb på orten/möjligheter till distansjobb på orten
 - att det finns hyresbostäder att bo i och tomter att bygga på i Korpo
 - att det finns verksamhetsutrymmen för företagare
 - att byggnadsordningen motsvarar dagens krav på hälsa, skärgårdsförhållanden

och hållbar ekonomi

Beslut Korponämnden ordnar ett inflyttningsseminarium i april. Eventuella dagar för
seminariet är 4.4, 9.4 eller 16.4 beroende på föreläsarnas tidtabell. Andra
områdesnämnder inbjuds till seminariet. Öppet för alla intresserade.

 __________________
Korponämnden 24.09.2019 § 24

Beredare Ordförande Merja Fredriksson
Föredragande Ordförande Merja Fredriksson
 merja.fredriksson@luukku.com

 Skärgårdsstrategin överlämnades till staden under juni månad
 då även ett informationstillfälle för pressen och stadens ledning



ordnades.

Förslag Stadens fullmäktige, som gjort beslutet att låta göra denna strategi,
 borde behandla Skärgårdsstrategin under hösten.

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Stadsstyrelsen

 __________________


